
Fra: Vidar Vedå [mailto:vidar@goetz.no]  

Sendt: 23. august 2016 13:30 

Til: Ingrid Raniseth 

Kopi: ot@autvikling.no 
Emne: Reguleringsplan Holme 

 
Hei. 
På vegne av Autvikling AS så leverte me inn eit innspel til kommuneplanen på Holme. 
Sjå vedlegg 0837-01_nov10. 
Av det så kom berre delar av område med i kommuneplanen. 
Sjå vedlegg 0837-01 og 0837-02 med grense kommuneplan. 
Delar av dette område er bratt, merka som rasfarleg og då tungt å bygge ut. 
 
Me ynskjer å ha eit oppstartsmøte der me diskuterer plangrensa, rasvurderinga, utnytting av område og 
evt andre utfordringar ved planlegging av område her. 
 
Kan me ha eit slikt møte etter 1. september? 
 
           Med venleg helsing 
 
                    Vidar Vedå 
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